

9.—Soumises des annonces pour la vente à l'enchère de matériaux de démolition de certaines propriétés appartenant à la Ville.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu: D'approuver lesdites annonces, et d'en autoriser la publication.

10.—(26278) Soumis un rapport du Contrôleur et Auditeur, transmettant un état montrant la situation actuelle du Fonds d'emprunt.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu: De transmettre ledit état au Conseil.

M. le Commissaire McDonald prend son siège.

11.—Attendu que le 27 février 1915, le Bureau des Commissaires recommandait au Conseil le vote d'un crédit de \$80,084 pour la continuation des travaux de l'Aqueduc, du "Plant" de filtration, de l'Usine Electrique, et de l'Eclairage, et que le Conseil, après références à une Commission Spéciale, n'a approuvé cette recommandation, qu'en partie jusqu'à concurrence d'un montant de \$29,934, ce qui laissait une balance de \$50,250.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De faire de nouveau rapport au Conseil, recommandant le vote de ladite balance de \$50,250.

12.—(26191) Soumis le rapport du Surintendant des Achats et des Ventes, sur les soumissions reçues pour la fourniture de charbon.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: Que les contrats, pour la fourniture et la livraison du charbon soient accordés comme suit:

LA COMPAGNIE D'APPROVISIONNEMENT DU CANADA

75 tonnes de charbon de forge . . . . .	\$5.50 la tonne de 2000	\$	412.50
84 tonnes de charbon Anthracite Américain, gros-seur Stove . . . . .	7.50 " 2000		630.00
136 tonnes de charbon Anthracite Américain, gros-seur Furnace . . . . .	7.25 " 2000		986.00
275 tonnes de charbon Anthracite Américain, gros-seur Egg . . . . .	7.50 " 2000		2,062.50
6 tonnes de charbon Anthracite Américain, gros-seur Chestnut . . . . .	7.50 " 2000		45.00
			<u>\$4,136.00</u>

LEGER, POITRAS & CIE

75 tonnes de charbon de forge . . . . .	\$5.50 la tonne de 2000	\$	412.50
84 tonnes de charbon Anthracite Américain, gros-seur Stove . . . . .	7.50 " 2000		630.00
136 tonnes de charbon Anthracite Américain, gros-seur Furnace . . . . .	7.25 " 2000		986.00
275 tonnes de charbon Anthracite Américain, gros-seur Egg . . . . .	7.50 " 2000		2,062.50
6 tonnes de charbon Anthracite Américain, gros-seur Chestnut . . . . .	7.50 " 2000		45.00
			<u>\$4,136.00</u>

9.—Submitted advertisements for the sale by auction of materials from buildings belonging to the City, and which have been demolished.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: To approve of said advertisements and to have the same published.

10.—(26278) Submitted a report from the City Comptroller and Auditor, transmitting a statement showing the amounts appropriated and the balance available ex-Loan Fund.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: That said statement be transmitted to Council.

Commissioner McDonald took his seat.

11.—Whereas on the 27th February 1915, the Board reported to Council, recommending that an appropriation of \$80,084 be voted for the execution of the works in connection with the Aqueduct, the Filtration Plant, the Electric and Lighting Plant, and the Council, after having referred the report of the Board to a Special Committee, concurred in said recommendation only to the amount of \$29,934, leaving a balance of \$50,250.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That another report be made to Council, recommending that said balance of \$50,250 be voted.

12.—(26191) Submitted a report from the Purchasing and Sales Agent, on the tenders received for the supply of coal.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That the contracts for the supply and delivery of coal be awarded as follows:

LA COMPAGNIE D'APPROVISIONNEMENT DU CANADA

75 tons of smith's coal..	\$5.50 per ton of 2000	\$	412.50
84 tons of American coal, Stove size . . . . .	7.50 " 2000		630.00
136 tons of American anthracite coal, Furnace size . . . . .	7.25 " 2000		986.00
275 tons of American anthracite coal, Egg size . . . . .	7.50 " 2000		2,062.50
6 tons of American anthracite coal, Chestnut size . . . . .	7.50 " 2000		45.00
			<u>\$4,136.00</u>

LEGER, POITRAS & CIE

75 tons of smith's coal..	\$5.50 per ton of 2000	\$	412.50
84 tons of American coal, Stove size . . . . .	7.50 " 2000		630.00
136 tons of American anthracite coal, Furnace size . . . . .	7.25 " 2000		986.00
275 tons of American anthracite coal, Egg size . . . . .	7.50 " 2000		2,062.50
6 tons of American anthracite coal, Chestnut size . . . . .	7.50 " 2000		45.00
			<u>\$4,136.00</u>